
Tweede helft van competitie is de doelstelling niet verliezen.

Geschreven door Administrator
woensdag, 10 januari 2018 20:49 - Laatst aangepast woensdag, 10 januari 2018 20:55

<span style="text-decoration: underline;"><strong>  <br /></strong></span><span
style="font-family: Calibri; font-size: 12pt;" face="Calibri" size="3">De oliebollen zijn op, het
nieuwe jaar 2018 heeft haar intrede gedaan.</span><br /><br /><span style="font-family:
Calibri; font-size: 12pt;" face="Calibri" size="3"> Een mooi moment om terug te kijken naar de
eerste helft van de competitie.</span><br /><br /><span style="font-family: Calibri; font-size:
12pt;" face="Calibri" size="3"> Een begin die er in eerste instantie niet goed uit zag, te weinig
spelers en niet bij iedereen binnen de club had het besef dat we op de zondag nog maar drie
elftallen binnen de lijnen zouden krijgen als we niks doen.</span><br /><br /><span
style="font-family: Calibri; font-size: 12pt;" face="Calibri" size="3"> Maar Heerde 4 zou Heerde
niet zijn om de schouders er onder te zetten, activiteiten als deze in contact komen met de TC
van de V.V. Heerde , <span style="margin: 0px;"> </span>en een flyer maken om spelers er bij
te krijgen, en persoonlijk op zoek te gaan naar nieuwe sterren. </span><br /><br /><span
style="font-family: Calibri; font-size: 12pt;" face="Calibri" size="3"> En het komt goed geen
Heerde 4 meer ,maar heerde4veteranen is de nieuwe naam voor een nieuw
seizoen.</span><br /><br /><span style="font-family: Calibri; font-size: 12pt;" face="Calibri"
size="3"> Acht nieuwe namen erbij , dus de weg was vrij om te beginnen in de veteranen
competitie.</span><br /><br /><span style="font-family: Calibri; font-size: 12pt;" face="Calibri"
size="3"> Maar de naam veteranen competitie blijkt onze grootste tegenstander, dit doen we
wel even. Een stapje minder zo zijn de gedachten bij iedereen. En de eerste wedstrijd tegen
Wissel is dan ook een grote domper voor het team 1-3 thuis verliezen van een tegenstander
waar we niet vaak van verloren hebben in 15 jaar tijd. Wat ook snel duidelijk wordt is het gemis
van enkele spelers zoals Edwin, Michiel en Marvin. Nu is het aan andere spelers om het
voortouw te nemen, maar de leeftijd gaat nu tocht spelen , waar andere verenigingen al met
veteranen teams beginnen als de leeftijd +/- 35 is . Bij ons gaat de gemiddelde leeftijd al snel
richting de 50 jaar. </span><br /><br /><span style="font-family: Calibri; font-size: 12pt;"
face="Calibri" size="3"> Wat ook spijtig was zijn de blessures bij de nieuwelingen, het blijkt toch
niet zo te zijn dat je zo kunt instappen als je jaren niets meer gedaan hebt. Ook een leer voor
toekomstige nieuwe spelers ga eerst goed trainen en wil niet direct voor de 90 minuten gaan,
bouw het rustig op. </span><br /><br /><span style="font-family: Calibri; font-size: 12pt;"
face="Calibri" size="3"> Maar nu drie maand later moet het roer om, <span style="margin:
0px;"> </span>veel winnen zal niet vaak gebeuren maar niet verliezen moet kunnen en er zal er
best eens 1 of 2 verloren gaan. Deze 4 maand heeft ons veel geleerd en laten we daar de
tweede helft van het seizoen de vruchten van plukken.</span><br /><br /><span
style="font-family: Calibri; font-size: 12pt;" face="Calibri" size="3"> Wat wel jammer is dat
activiteiten als de lotto en een avond uit niet van de grond is gekomen, vorig jaar nog een deel
van de lotto geld gebruikt voor nieuwe tassen. Het was mooi geweest als we ook dit jaar een
deel besteed hadden aan nieuwe trainingspakken. Want als we nu naar onze warming-up kijken
is het � ja vul het zelf maar in. Maar wie weet kunnen we nog een sponsor vinden die hier
verandering in brengt, we zullen zien. Wel heeft ondergetekende bij onze nieuwjaarsreceptie
een balletje op geworpen wat betref feestavond en een weekend nachtje weg zoals vorig
seizoen Valkenburg . Wat naar voren is gekomen zijn een feestavond bij de IJssel hoeve in
Doesburg en voor het uitje zijn �s-Hertogenbosch of de Jordaan boven komen drijven. Ik/wij
willen dit graag organiseren maar daar moet wel animo voor zijn. Over de stamportparty dan
nog niet gesproken komt er nog een 11 keer of was de 10 keer van vorig seizoen het eindpunt.
Wat mij betref zeker niet de nieuwe idee� voor weer een top avond staan alweer op papier dus
roept u maar.</span><br /><br /><span style="font-family: Calibri; font-size: 12pt;"
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face="Calibri" size="3"> Om positief af te sluiten is de training �s opkomst was er vorig jaar in
totaal 123 maal getraind tot de winterstop, dit is dit jaar 143 keer een mooie vooruit gang. <span
style="margin: 0px;"> </span>Laten we dit doorzetten en een voorbeeld aan onze leider Jan
Agterhuis nemen hij staat wel mooi boven aan bij de opkomst en is nog niet eens speler. En al
vaak aangegeven zonder donderdag avond geen heerde4veteraren meer.</span><br /><br
/><span style="font-family: Calibri; font-size: 12pt;" face="Calibri" size="3"> Ook nieuw is de
veteraan van heerde4veteranen, in feite is dit de spiegel van heerde4veteranen hoe veel hebt ik
er voor over. Een ieder moet voor zichzelf maar bepalen of hij staat waar nu staat de juiste
plaats is .</span><br /><br /><span style="font-family: Calibri; font-size: 12pt;" face="Calibri"
size="3"> Tot slot iedereen een gezond en sportief 2018</span><br /><span style="font-size:
12pt; text-decoration: underline;"><strong><br /></strong></span>
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